

Patient Information leaflet (PIL)

Tinasil 250 Tablets

Terbinafine HCl

Read all of this leaflet carefully before you start taking this medicine because it contains important information for you (POM).

- Keep this leaflet. You may need to read it again.
- If you have any further questions, ask your doctor or pharmacist.
- This medicine has been prescribed for you only. Do not pass it on to others. It may harm them, even if their symptoms are the same as yours.
- If any of the side effects get serious, talk to your doctor or pharmacist. This includes any possible side effects not listed in this leaflet.

In this leaflet:

1. What Tinasil 250 is and what it is used for.
2. Before you take Tinasil 250.
3. How to take Tinasil 250.
4. Possible side effects.
5. How to store Tinasil 250.
6. Contents of the pack and other further information

1. What Tinasil 250 is and what it is used for

Therapeutic Activity:

Oral antifungal agent.

Indications:

1. For the treatment of fungal infections of the:
 - fingernails and toenails
 - hair and scalp (tinea capitis)
 - groin and other areas of the body
 - feet (athlete's foot)
2. For the treatment of yeast infections of the skin.

2. Before you take Tinasil 250

Do not take Tinasil 250 if

- You are sensitive (allergic) to the active ingredient or to any of the other ingredients this medicine contains.
- You have or have had a liver disease.
- You are breastfeeding.

Special warnings regarding the use of the medicine

Before treatment with Tinasil 250, you should check whether the following conditions apply to you. If they do, inform the doctor or pharmacist, as Tinasil 250 may not be the right medicine for you:

- !You are pregnant or trying to become pregnant
- !You have any kidney or liver function problems.
- !You have psoriasis.

!You have lupus.

!You have a rash due to high level of white blood cells.

Children and adolescents

This medicine is usually not intended for children.

Tests and follow-up

Blood tests should be performed before and during treatment with Tinasil 250 to monitor your liver function.

Drug interactions

If you are taking, or have recently taken, other medicines, including non-prescription medicines and nutritional supplements, tell the doctor or the pharmacist. Especially if you are taking:

- Rifampicin, for treatment of bacterial infections
- Cimetidine, for treatment of digestive system problems such as an ulcer
- Antidepressants, including tricyclic antidepressants, selective serotonin reuptake inhibitors (SSRI) or monoamine oxidase inhibitors (MAOI)
- Oral contraceptives (may cause irregular menstrual periods and bleeding between periods in some patients)
- Beta blockers or antiarrhythmic agents, for treatment of heart problems
- Warfarin, a blood thinner
- Medicines for treatment of heart problems (such as: propafenone, amiodarone)
- Cyclosporine, which is given following transplantation
- Other medicines for treatment of fungal infections (such as: fluconazole, ketoconazole)
- Cough medicines (such as: dextromethorphan)
- Caffeine

Pregnancy and breastfeeding

Pregnancy

If you are pregnant or planning to become pregnant, consult a doctor before using the medicine.

Breastfeeding

Do not use the medicine while breastfeeding.

Driving and operating machinery

Some patients have reported dizziness while using Tinasil 250. If you feel dizzy, do not drive or operate machinery

Important information about some of the ingredients of the medicine

No special warning for ingredients of this medicine.

3. How to take Tinasil 250

- Always use the medicine according to the doctor's instructions.
- Check with the doctor or pharmacist if you are uncertain about the dosage and how to use the medicine.
- The dosage and treatment regimen will be determined only by the doctor. The generally accepted dosage is: One 250 mg tablet a day.
- **Do not exceed the recommended dose.**

When should Tinasil 250 be taken?

Taking the medicine at the same time every day will help you remember when to take it. The tablets may be taken on an empty stomach or after a meal.

Duration of treatment

The duration of treatment depends on the type of infection, its severity and the affected body part. The doctor will tell you for exactly how long you should use the medicine.

The standard duration of treatment is:

- *For fungal infection of the feet (athlete's foot):* The medicine is usually taken for 2-6 weeks.
- *For fungal and yeast infections of the groin and other areas of the body:* The medicine is usually taken for 2-4 weeks.

It is important to take the tablet or tablets every day, and continue the treatment for the duration prescribed by the doctor. This will ensure that the infection will resolve completely and reduce the odds of it returning after you stop taking the tablets.

- *Hair and scalp infections:* The standard duration of treatment is 4 weeks.
- *Nail infections:* Fungal infections of the nails usually take longer to resolve than fungal infections of the skin. For most nail infections, Tinasil 250 should be taken for 6-12 weeks.
- *For fingernail infections:* A treatment duration of 6 weeks is sufficient in most cases.
- *For toenail infections:* A treatment duration of 12 weeks is sufficient in most cases. Certain patients with slow nail growth may require a longer duration of treatment. The doctor will discuss this with you.

How to take the medicine

- Do not chew! Swallow the tablets with water.
- Tinasil 250 can be halved into two equal halves (each half is equivalent to 125 mg).
- The tablets should not be crushed due to their bitter taste.

If you accidentally took a higher dosage

If you took an overdose or by mistake a child swallowed this medicine, go immediately to the emergency room of the hospital and take the package of the medicine with you.

Follow the treatment as recommended by the doctor.

If you forgot to take the medicine

If you missed a dose of Tinasil 250, take it as soon as you remember. Take the next dose at the scheduled time, and then continue as usual until you finish the entire treatment. It is important to finish the entire treatment according to the doctor's instructions, unless the doctor has instructed you to stop the treatment.

- Do not take medicines in the dark! Check the label and the dose every time you take the medicine. Wear glasses if you need them
- If you have further questions regarding use of the medicine, consult the doctor or pharmacist.

4. Possible side effects

As with any medicine, using Tinasil 250 may cause side effects in some users. Do not be alarmed when reading the list of side effects. You may not experience any of them.

Severe side effects

Stop taking the medicine and inform the doctor immediately if you notice any of the following rare symptoms:

- Yellowing of the skin or of the eyes. Urine that is darker than usual or light-colored stool, prolonged and unexplained nausea, stomach problems, decreased appetite, unusual tiredness or weakness (possible sign of liver problems), increase in liver enzymes which is observed in blood test results.
- Severe skin reactions, including rash, sensitivity to light, blisters or bruises.
- Weakness, abnormal bleeding, hematomas, abnormal pallor of the skin, abnormal tiredness or weakness or shortness of breath on exertion or frequent infections (possible signs of blood problems).
- Breathing difficulties, dizziness, swelling, mostly of the face and throat, flushing, stomach spasms, stiffness, rash, fever or swollen/enlarged lymph nodes (possible signs of severe allergic reactions).

- Symptoms such as rash, fever, itching, tiredness or if you notice purplish spots under your skin (possible signs of blood vessel inflammation).
- Severe abdominal pain radiating to the back (possible sign of inflammation of the pancreas).
- Unexplained muscle pain or weakness or dark (red-brown) urine (possible signs of muscle breakdown).

Additional side effects:

Very common side effects (side effects that occur in more than one out of ten users):

- Headache
- Gastrointestinal problems such as loss of appetite, pain, digestive difficulties, bloated feeling or nausea
- Diarrhea
- Itch, rash or swelling
- Muscle and joint pain

Uncommon side effects that have been reported (side effects that occur in less than one out of 100 users):

Alteration or loss of the sense of taste. This effect usually resolves within several weeks of discontinuation of the treatment. However, a very small number of people (less than 1 out of 10,000) have reported that the disturbance in the sense of taste lasted longer, and as a result they were eating less and losing weight. Moreover, there are reports of some patients who have experienced anxiety or symptoms of depression as a result of this side effect.

Rare side effects (side effects that occur in less than one out of 1,000 users):

- The patient feels unwell, dizziness
- Numbness or tingling

Very rare side effects (side effects that occur in less than one out of 10,000 users):

- Tiredness
- A decrease in the number of certain blood cells. You may notice that bleeding or bruises develop more easily than usual, or you may get infectious diseases more easily and they may be more severe than usual.
- Eruption of a psoriasis-like skin condition, or worsening of psoriasis including rash or eruption of small, pus-filled blisters
- Vertigo
- Hair loss
- Eruption or worsening of lupus (a chronic disease whose symptoms include skin rash and muscle and joint pain)

The following have also been reported: symptoms of blood system disturbances: weakness, abnormal bleeding, bruising or frequent infections.

Potentially irreversible disturbances in the sense of smell, impaired hearing, beeping and/or ringing in the ears, flu-like symptoms, elevation in blood levels of a muscle enzyme called creatine phosphokinase (can be detected in a blood test), vision impairment or blurred vision.

Reporting of side effects

- ❖ If any of the side effects gets serious, or if you notice any side effects not listed in this leaflet, please tell your doctor or pharmacist.
- ❖ To report any side effect(s) directly to ministry of health, using the on-line reporting form at the following link: <https://www.pharmacy.moh.ps/index/Form/Language/ar> & to the company web site <https://www.beitjalapharma.com>

5. How to store Tinasil 250

- Keep the medicine out of the reach of children.

- Store at room temperature between 15-30°C, protect from light.
- Do not use this medicine after the expiry date shown on the carton. The expiry date refers to the last day of that month.
- Do not throw away any medicines via waste water or household waste. Ask your pharmacist how to throw away medicines you no longer use. These measures will help protect the environment.

6. Contents of the pack & other further information:

What Tinasil 250 contains:

Each tablet contains Terbinafine HCl equivalent to Terbinafine 250 mg.

What Tinasil 250 looks like and contents of the pack:

Tinasil 250 mg Tablets are white scored and plain tablets with no discoloration. They are available in a box of 10 tablets.

Marketing authorization holder:

Product License held by Beit Jala Pharmaceutical Company

81, Al-Madaress Str., P.O.Box 58, Beit Jala –Palestine

<http://www.beitjalapharma.com>

Manufactured by:



Beit Jala Pharmaceutical Co.

81, Al-Madaress Str.

P.O.Box 58

Beit Jala - Palestine

[http: //www.beitjalapharma.com](http://www.beitjalapharma.com)

This leaflet was last revised in August 2022, version number 1401175-1

نشرة معلومات المريض تيناسيل 250 ملغم أقراص تيربينافين هايدروكلورايد

- اقرأ النشرة كاملة بتمعن قبل تناول هذا الدواء لأنه يحتوي على معلومات مهمة بالنسبة لك (ملزم بوصفة طبية).
- احتفظ بهذه النشرة. قد تحتاج لقراءتها مرة أخرى.
 - إذا كان لديك أي أسئلة أخرى، اسأل طبيبك أو الصيدلي.
 - تم وصف هذا الدواء لك فقط. لا تعطيه للآخرين. قد يضرهم، حتى لو كانت أعراضهم مشابهة لأعراضك.
 - إذا حدث لك أي آثار جانبية، راجع طبيبك أو الصيدلي. يتضمن ذلك أي آثار جانبية محتملة غير مدرجة في هذه النشرة.

في هذه النشرة:

1. ما هو تيناسيل وما هي دواعي استخدامه.
2. قبل القيام بتناول تيناسيل 250.
3. كيفية تناول تيناسيل 250.
4. الآثار الجانبية المحتملة.
5. كيفية تخزين تيناسيل 250.
6. محتويات التعبئة وغيرها من المعلومات الأخرى.

1. ما هو تيناسيل 250 وما هي دواعي استخدامه

الفصيلة العلاجية:

مضاد للفطريات عن طريق الفم.

دواعي الاستخدام:

1. لعلاج العدوى الفطرية في:
 - أظفار أصابع اليدين وأصابع القدمين
 - الشعر وفروة الرأس (سعفة الرأس)
 - المنطقة الأربية ومناطق أخرى من الجسم
 - القدمين (athlete's foot)
2. لعلاج عدوى الخمائر الجلدية.

2. قبل القيام بتناول تيناسيل 250

لا تتناول تيناسيل 250 إذا

- ☒ كنت تعاني من حساسية للمادة الفعالة أو لأي من مكونات الدواء الأخرى.
- ☒ كنت تعاني أو عانيت من مرض في الكبد.
- ☒ كنتِ مرضعة.

تحذيرات خاصة تتعلق باستخدام الدواء

- قبل بدء العلاج بتيناسيل 250، عليك أن تفحص ما إذا كانت تنطبق عليك الحالات التالية. إذا كانت كذلك، فأخبر الطبيب أو الصيدلي بذلك، لأنه من المحتمل أن يكون تيناسيل 250 ليس الدواء المناسب لك:
- ! كنتِ حاملاً أو تسعين لحدوث الحمل.
 - ! كنت تعاني من أي مشاكل في وظيفة الكليتين أو الكبد.
 - ! كنت تعاني من الصدفية.
 - ! كنت تعاني من الذئبة الحمامية (لويوس)
 - ! كنت تعاني من طفح جلدي نتيجة لارتفاع مستوى خلايا الدم البيضاء.

الأطفال والمراهقون

هذا الدواء غير مخصص عادةً للأطفال.

الفحوصات والمتابعة

يجب إجراء فحوصات للدم قبل وأثناء العلاج بتيناسيل 250 لمراقبة وظائف الكبد.

التفاعلات بين الأدوية

- إذا كنت تتناول أو قد تناولت مؤخرًا أدوية أخرى بما في ذلك أدوية بدون وصفة طبية ومكملات غذائية، فأخبر الطبيب أو الصيدلي بذلك. خاصةً إذا كنت تتناول:
- ريفامبيسين، لعلاج العدوى البكتيرية
 - سيميبتدين، لعلاج مشاكل الجهاز الهضمي مثل القرحة
 - أدوية لعلاج الاكتئاب، بما في ذلك مضادات الاكتئاب الثلاثية الحلقات، مثبطات استرداد السيروتونين (SSRI) أو مثبطات مونو أمين أوكسيداز (MAOI)
 - حبوب منع الحمل (قد تسبب دورات حيض غير منتظمة ونزيفًا دمويًا بين الدورات لدى بعض المرضى)
 - حاجبات بيتا أو مضادات اضطراب نبضات القلب، لعلاج مشاكل القلب
 - وارفارين وهو دواء لتميع الدم
 - أدوية لعلاج مشاكل القلب (مثل: بروبافينون، أميودارون)
 - سيكلوسبورين، الذي يعطى بعد زراعة الأعضاء
 - أدوية أخرى لعلاج العدوى الفطرية (مثل: فلوكونازول، كيتوكونازول)
 - أدوية لعلاج السعال (مثل: ديكستروميثورفان)
 - كافيين

الحمل و الرضاعة

الحمل

إذا كنت حاملاً أو تخططين للحمل، فعليك استشارة الطبيب قبل استخدام الدواء.

الرضاعة

لا تستخدم الدواء أثناء فترة الرضاعة.

السياقة و استخدام الماكينات

لقد تم الإبلاغ عن حدوث دوار أثناء استخدام تيناسيل 250. إذا شعرت بالدوار، فلا تقم بالسياقة أو تشغيل الماكينات.

معلومات مهمة تتعلق ببعض مكونات الدواء

لا يوجد تحذير خاص يتعلق بمكونات هذا الدواء.

3. كيفية تناول تيناسيل 250

- ◀ استخدم الدواء دوماً وفق تعليمات الطبيب .
- ◀ عليك استشارة الطبيب أو الصيدلي إذا لم تكن متأكدًا من الجرعة الدوائية ومن كيفية استخدام الدواء.
- ◀ الجرعة الدوائية وكيفية العلاج سيحددهما الطبيب فقط. الجرعة الدوائية المتبعة عادةً هي: قرص واحد 250 ملغم في اليوم.
- ◀ لا تتجاوز الجرعة الموصى بها.

متى يجب تناول تيناسيل 250؟

سيساعدك تناول الدواء في نفس الوقت يوميًا على أن تتذكر متى عليك تناوله. يمكن تناول الأقراص على معدة فارغة أو بعد وجبة الطعام.

مدة العلاج

تعتمد مدة العلاج على نوع العدوى ومدى خطورتها والجزء المصاب من الجسم. سيخبرك الطبيب بالضبط كم المدة الزمنية اللازمة لاستخدام الدواء .

مدة العلاج المتبعة هي:

- ◀ للعدوى الفطرية في القدمين (athlete's foot): يتم تناول الدواء عادةً لمدة تتراوح بين أسبوعين إلى 6 أسابيع.
- ◀ للعدوى الفطرية و عدوى الخمائر في المنطقة الأربية والمناطق الأخرى من الجسم: يتم تناول الدواء عادةً لمدة تتراوح بين أسبوعين إلى 4 أسابيع.
- ◀ من المهم تناول القرص أو الأقراص يوميًا، والاستمرار بالعلاج للمدة التي وصفها لك الطبيب. سيضمن ذلك الشفاء التام من العدوى، وسيقلل من احتمال عودتها بعد إيقاف تناول الأقراص.
- ◀ عدوى الشعر وفروة الرأس: مدة العلاج المتبعة هي 4 أسابيع.
- ◀ عدوى الأظافر: تستغرق العدوى الفطرية في الظفر عادةً وقتًا أكثر من العدوى الفطرية في الجلد حتى تتعافى. بالنسبة لمعظم العدوى في الأظفار، يجب تناول تيناسيل 250 لمدة تتراوح بين 6 أسابيع إلى 12 أسبوعًا.
- ◀ للعدوى في ظفر إصبع اليد: مدة 6 أسابيع كافية في معظم الحالات.

◀ للعدوى في ظفر إصبع القدم: مدة 12 أسبوع كافية في معظم الحالات. قد تكون هناك حاجة إلى علاج أطول لدى بعض المرضى الذين يكون نمو الأظفار لديهم بطيئاً. سببائك الطبيب بشأن ذلك.

كيفية تناول الدواء

- ◀ لا تمضغ الدواء! ابلع الأقراص مع الماء.
- ◀ يمكن شطر تيناسيل 250 إلى جزأين متساويين (كل جزء يعادل 125 ملغم).
- ◀ لا تطحن الأقراص بسبب طعمها المر.

إذا تناولت جرعة مفترطة عن طريق الخطأ

إذا تناولت جرعة مفترطة أو إذا قام طفل ببلع الدواء عن طريق الخطأ، فتوجه فوراً إلى غرفة الطوارئ في المستشفى وأحضر معك علبة الدواء.
اتبع العلاج حسب توصية الطبيب.

إذا نسيت تناول الدواء

- إذا نسيت تناول جرعة من تيناسيل 250، فتناولها حالما تتذكر. تناول الجرعة التالية في الوقت المحدد، وبعد ذلك استمر كالمعتاد حتى تنهي العلاج كامل. من المهم أن تنهي العلاج كامل بحسب إرشادات الطبيب، ما لم يأمرك الطبيب بإيقاف العلاج.
- ◀ لا تتناول الأدوية في الظلام! تحقق من الملصق وتأكد من الجرعة في كل مرة تتناول فيها الدواء. ارتد النظارات الطبية إذا لزم الأمر.
 - ◀ إذا كان لديك أي أسئلة أخرى حول استخدام هذا الدواء، استشر الطبيب أو الصيدلي.

4. الأعراض الجانبية المحتملة

كما بكل دواء، إن استعمال تيناسيل 250 قد يسبب أعراضاً جانبية لدى بعض المرضى، لا تقلق من قائمة الأعراض الجانبية. قد لا تواجه أيّاً منها.

أعراض جانبية خطيرة

توقف عن تناول الدواء وأخبر الطبيب فوراً إذا لاحظت أحد الأعراض النادرة التالية:

- اصفرار الجلد أو العينين. بول بلون أعمق من المعتاد أو براز فاتح، غثيان متواصل وغير واضح السبب، مشاكل في المعدة، انخفاض في الشهية، تعب أو ضعف غير عادي (علامة محتملة على وجود مشاكل في الكبد)، ملاحظة ارتفاع في إنزيمات الكبد في نتائج فحوصات الدم.
- تفاعلات جلدية خطيرة، بما في ذلك الطفح الجلدي، الحساسية للضوء، الحويصلات أو الكدمات.
- ضعف، نزيف دموي غير عادي، أورام دموية، شحوب غير عادي في الجلد، تعب أو ضعف غير عادي أو ضيق التنفس أثناء بذل جهد أو عدوات متكررة (علامات محتملة على وجود مشاكل في الدم).
- صعوبات في التنفس، دوام، انتفاخ تحديداً في الوجه والحلق، تورّد (احمرار)، تشنجات في المعدة، تصلب، طفح جلدي، حمى أو غدد ليمفاوية منتفخة/متضخمة (علامات محتملة على وجود تفاعلات تحسسية خطيرة).
- أعراض مثل الطفح الجلدي، الحمى، الحكّة، التعب أو إذا لاحظت وجود بقع يميل لونها إلى البنفسجي تحت الجلد (علامات محتملة على وجود التهاب في الأوعية الدموية).
- ألم شديد في البطن يمتد إلى الظهر (علامة محتملة على وجود التهاب في البنكرياس).
- ألم أو ضعف غير واضح السبب في العضل أو بول غامق (أحمر-بنّي) (علامات محتملة على انحلال العضل).

أعراض جانبية إضافية:

أعراض جانبية شائعة جداً (أعراض تظهر عند أكثر من شخص واحد من بين عشرة أشخاص):

- صداع
- مشاكل في الجهاز الهضمي مثل فقدان الشهية، الألم، صعوبات في الهضم، إحساس بالانتفاخ أو غثيان
- إسهال
- حكة، طفح جلدي أو انتفاخ
- آلام في العضلات والمفاصل

أعراض جانبية غير شائعة تم التبليغ عنها (أعراض تظهر عند أقل من شخص واحد من بين 100 شخص):

تغيّر أو فقدان حاسة التذوق. يخفي ذلك عادةً خلال بضعة أسابيع من إيقاف العلاج. مع ذلك، بلغ عدد قليل جداً من الأشخاص (أقل من 1 من بين 10000 شخص) عن حدوث اضطراب في حاسة التذوق قد استمر لمدة أطول، ونتيجة لذلك قللوا من أكلهم ونقص وزنهم. كذلك هناك تبليغات عن بضعة مرضى قد شعروا بالقلق أو بأعراض الاكتئاب نتيجة لهذا العرض الجانبي.

أعراض جانبية نادرة (أعراض تظهر عند أقل من شخص واحد من بين 1000 شخص):

- شعور المريض بالتوعك، دوخة
- انعدام الإحساس (خدران) أو وخز

أعراض جانبية نادرة جداً (أعراض تظهر عند أقل من شخص واحد من بين 10000):

- تعب
- انخفاض في كمية خلايا دموية معينة. قد تلاحظ نشوء نزيف دموي أو كدمات بسهولة أكثر من المعتاد، أو أن الأمراض المعدية قد تنتقل إليك بسهولة أكبر، وقد تكون أكثر خطورة من المعتاد.
- نشوب ظاهرة جلدية شبيهة بالصدفية، أو تفاقم حالة الصدفية بما في ذلك الطفح الجلدي أو نشوب حويصلات صغيرة مع قيح
- دوام
- تساقط الشعر
- نشوب أو تفاقم حالة الذئبة الحمامية (مرض مزمن تشمل أعراضه طفح جلدي وألم في العضلات والمفاصل)

تم الإبلاغ أيضاً عن: أعراض اضطرابات في الجهاز الدموي: ضعف، نزيف دموي غير عادي، كدمات أو عدوى متكررة. اضطرابات في حاسة الشم قد تكون غير قابلة للعودة، ضعف السمع، صفير و/أو طنين في الأذنين، أعراض شبيهة بالإنفلونزا، ارتفاع مستويات إنزيم العضل المسمى كرياتين فوسفوكيناز في الدم (يمكن الكشف عنه في فحوصات الدم)، ضعف في الرؤية أو تشوش الرؤية.

الإبلاغ عن الآثار الجانبية

- ❖ إذا كانت أي من الآثار الجانبية خطيرة، أو إذا لاحظت أي آثار جانبية غير مدرجة في هذه النشرة، يرجى إخبار طبيبك أو الصيدلي.
- ❖ للإبلاغ عن أي أثر جانبي مباشرة لوزارة الصحة، عن طريق تعبئة نموذج الإبلاغ الإلكتروني على الرابط التالي: <https://www.pharmacy.moh.ps/index/Form/Language/ar> و الموقع الإلكتروني للشركة <http://www.beitjalapharma.com>

5. كيفية تخزين تيناسيل 250

- احفظ الدواء بعيداً عن متناول الأطفال.
- يحفظ على درجة حرارة الغرفة ما بين 15-30°م، بعيداً عن الضوء.
- لا تتناول هذا الدواء بعد تاريخ انتهاء الصلاحية المبين على العلبة الخارجية. يشير تاريخ انتهاء الصلاحية إلى اليوم الأخير من ذلك الشهر.
- لا تتخلص من أي أدوية عن طريق مياه الصرف الصحي أو النفايات المنزلية. اسأل الصيدلي عن كيفية التخلص من الأدوية التي لم تعد تستخدمها. هذه المعايير سوف تساعد على حماية البيئة.

6. محتوى العبوة ومعلومات إضافية

ماذا يحتوي تيناسيل 250:

المادة الفعالة هي: تيربينافين هايدروكلورايد ما يعادل تيربينافين 250 ملغم.

كيف يبدو تيناسيل ومحتوى التعبئة:

أقراص تيناسيل 250 ملغم هي أقراص بيضاء دائرية مقسمة عادية مع عدم تغير في اللون. متوفرة ضمن عبوة تحتوي 10 أقراص.

اسم الشركة المالكة لحق التسويق وعنوانها:

ترخيص المنتج لدى شركة بيت جالا للأدوية
81 ، شارع المدارس ، ص.ب 58 ، بيت جالا - فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>

التصنيع لدى:



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص. ب 58

بيت جالا / فلسطين

<http://www.beitjalapharma.co>

تم مراجعة هذه النشرة في آب 2022، رقم الإصدار 1-1401175